

To : East Asia Securities Company Limited ("EAS")
致 : 東亞證券有限公司 (「東亞證券」)

Date : _____
日期 : _____

Account Number
賬戶號碼 _____

Account Name
賬戶名稱 _____

I/We hereby request you, with effect from
本人(等)謹請貴公司由_____起

- to close my/our captioned account
結束本人(等)之上述賬戶
- to cancel the Corporate Communications Service
取消公司通訊計劃服務
- to cancel my/our Standing Instruction for dividend collection in HKD cash/USD cash/Scrip# on (Stock Name)
取消本人(等)上述賬戶內以代理人名義登記持有之(股票名稱)
(Stock Code: _____) registered in the nominee's name and held for
(股票代號: _____) 股份以港元現金 / 美元現金 / 以股代息#
my/our captioned account
之常行股息收取指示
- to revoke the authorisation to Mr./Ms.
撤銷授權 _____ 君
dated _____ to operate my/our captioned account
於_____使用本人(等)之上述賬戶
- to cancel the following Cybertrading channel(s)
取消下列電子網絡買賣渠道:
 Internet 互聯網
 Automated Phone 自動化電話
 Mobile Phone 手提電話
- to terminate the Real-Time Stock Price Quotes Service through Internet channel in accordance to Item 5 of the signed
Subscription Agreement
根據簽署之用戶協議書第5項, 終止經互聯網之即時股票報價服務
 Continuous Access Service 連續報價
 Per Quote Access Service 每項報價
- to cancel the Authorisation for Collection of Documents by a Third Party and mail all documents to my/our
correspondence address in your record
取消第三者領取文件委託書, 並將所有文件寄往本人(等)於貴公司記錄上之通訊地址
- to cancel the Instruction for Despatch of Documents and mail all documents to my/our correspondence address in your record
取消寄遞文件指示, 並將所有文件寄往本人(等)於貴公司記錄上之通訊地址
- to re-print the Daily Consolidated Statement/Monthly Statement# for
重印綜合日結單 / 月結單# _____
and please debit my/our bank a/c no. _____, with The Bank of East Asia, Limited
並由本人(等)開立於東亞銀行之賬戶 _____ 內扣除有關所須費用
for payment of the relevant charges
- Others
其他: _____

Client's Signature(s) 客戶簽署

(Please use the signature(s) filed with EAS 請用留存於東亞證券之印鑑簽署)

Note 附註:

EAS requires not less than 1 working day for processing the related instruction(s).
東亞證券需要不少於1個工作天時間處理有關指示。

Delete whichever is inapplicable.
請將不適用者刪去。

For EAS Use Only 東亞證券專用				
Signature Verified By	Intertrade System		OCTOSTP	
	Updated By	Checked By	Updated By	Checked By